

COMMUNIQUÉ

Date: March 14, 2025

To: All Customers - Canada

Subject: Price Increase - Residential and Commercial Roofing – April 14, 2025

Dear Customer,

Please be advised that effective **April 14th, 2025**, CertainTeed Roofing Canada will be implementing a price increase of **up to 10%** on all residential and commercial roofing products.

All orders shipped on or after **April 14th, 2025**, will be invoiced at effective price list at time of shipment. We reserve the right to limit quantities on orders placed prior to the effective date of the price increase.

Should you have any questions, please do not hesitate to contact your local CertainTeed Roofing Canada Territory Manager.



Bernard Nadeau
Vice-President, Sales and Marketing

COMMUNIQUÉ

Date: 14 mars 2025

À: Tous les clients - Canada

Sujet: Augmentation de prix – produits de toiture résidentielle et commerciale

Cher client,

Veillez noter qu'à compter du **14 avril 2025**, CertainTeed Roofing Canada appliquera une augmentation de prix **allant jusqu'à 10 %** sur tous les produits de toiture résidentielle et commerciale.

Toutes les commandes expédiées à partir du **14 avril 2025** seront facturées au prix en vigueur au moment de l'expédition. Nous nous réservons le droit de limiter les quantités sur les commandes passées avant la date d'entrée en vigueur de l'augmentation de prix.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec votre gestionnaire de territoire local de CertainTeed Roofing Canada.



Bernard Nadeau
Vice-Président, Ventes et marketing